
Notulen MR 
30 oktober 2024 
Aanwezig: Fleur, Sabine, Jolanda 
Emma, Job, Gonnie, Jeroen, Erika 
 
 
 

Agendapunt Inhoud Acties 
1. Mededelingen 26 november krijgen we bezoek van de interne 

auditcommissie van Condor. Bestaat uit 
leerkrachten en intern begeleiders. Als het klaar is 
wordt het auditverslag aan de MR voorgelegd. 
 
Scholing is donderdag 14 november van 19.00uur 
tot 21.30uur. Locatie wordt de Biezenkamp. 
 
Groepsfoto MR is klaar. Esmé (conciërge) zorgt dat 
deze wordt opgehangen bij de ingang. 

Geen 
 
 
 
 
 
 
 
Gonnie zorgt dat de 
foto bij Esmé komt. 

2. Notulen vorige keer 
(bijlage) 

Schoolplan is geredigeerd n.a.v. op- en 
aanmerkingen van MR. 
 
Job heeft toegang tot de MR-mail. 
 
Voor het overige worden de notulen onder 
dankzegging aangenomen. 
 
Afspraak wat betreft notulen. Binnen één week 
nadat de notulen op Dropbox zijn gezet heeft 
iedereen de gelegenheid om op- of aanmerkingen 
te maken. Daarna worden de notulen op de website 
geplaatst. 

 
 
 
 

3. Jaarverslag MR 
23/24 (bijlage) 

Geen bijzondere op- of aanmerkingen.  

4. Begroting '25 (onder 
voorbehoud) 

Wordt doorgeschoven naar de volgende MR-
vergadering van 2 december. 

 

5. Terugkoppeling OV 
ouderavond + 
bespreken 
ouderbetrokkenheid 
en rol MR 

OV-ouderavond stond niet in de agenda van Parro. 
Vermoeden dat daardoor de opkomst laag was. 
 
Een veelbesproken onderwerp was Kerst: 
kerstmarkt vs. kerstdiner.  
 
Bij sommige ouders speelt ook Parro-fatigue. Het 
wordt niet gelezen, omdat het als te veel wordt 
ervaren. Blijft wikken en wegen. Kunnen niet 
iedereen tevreden stellen/houden. 
 
OV wordt volgende vergadering uitgenodigd om aan 
te sluiten. Thema: Ouderbetrokkenheid - Wat willen 
we bereiken? 

Fleur en Sabine 
nodigen MR uit voor 
de eerstvolgende 
vergadering (2 
december) 
 
Jolanda brengt 
Parro-agenda onder 
de aandacht 
 
Voorbereiding 
volgende MR - 
Schoolvisie 
ouderbetrokkenheid 
en KWK (4.07) 

6. MR activiteitenplan 
(moet voor 1 dec, 

Met het activiteitenplan wordt de jaaragenda 
bedoeld. Is nog niet klaar. 

 
 



volgende vergadering 
is op 2 dec) 

 
 

 
 

7. Fusie & 
arbeidsvoorwaarden 
voorstel vanuit 
bonden 

Personeel moet inzicht krijgen in het 
personeelsdossier. 
 
Verder moeten we waken voor de bovenwacht. 
Hoeveel geld gaat hiernaartoe?  

 

8. Rondvraag Gonnie: Het formatieplaatje waarmee de MR 
akkoord is gegaan is aanzienlijk veranderd. Wordt 
een agendapunt voor de volgende vergadering. 
 
Jeroen: Pagina van de MR moet geüpdatet worden.  
 
Erika: In het activiteitenplan van de vorige MR staat 
een werkwijze: Minimaal 2 weken voor de 
vergadering moeten documenten voorgelegd 
worden, inclusief leeswijzer. Binnen 10 dagen 
reageren. 
Willen we deze werkwijze ook hanteren? Heeft ook 
onze voorkeur. 

 

 
 


